
 

 

3. KULATÝ STŮL ZÁSTUPCŮ OSMÝCH A DEVÁTÝCH TŘÍD S PANEM 
ŘEDITELEM 

ZÁPIS 
 
Datum: 21.2. 2010 
 
Zúčastnili se: 
Třetí oko : Nelly, Denisa, Tomáš, Kamila 
Zástupci 8.A : Salča, Míša, Tomáš, Ritchie 
Zástupci 9.A : Sandra, Jana 
Zástupci 9.B : Patrik, Martin 
Vedení školy: pan ředitel 
Hosté: paní učitelka Říhová, paní učitelka Holemá, pan učitel Novák 
 
Program: 
- přivítání, představení 
- řeč číšníka 
- představení dnešního programu 
- návrhy zástupců tříd 
- diskuze a vyjádření pana ředitele 
- otázky - i pro hosty 
- závěr 
 
Návrhy a podn ěty: 
 
8.A  
NÁVRH na zrušení povinnosti p řezouvání během jarních a letních měsíců  
 - diskuze o výhodách a nevýhodách přezůvek a bot 
 - návrh na zavedení návleků 
Závěr - do středy 10.3. sepíše osmá třída argumenty proti přezůvkám a pan ředitel 
argumenty pro přezůvky, stanou se podkladem pro diskuzi o návrhu (má na starosti Ritchie 
a Tomáš) 
 
NÁVRH na přesunutí automatu na pití do prvního patra 
 - pan ředitel by rád pořídil nový automat do prvního patra 
 - osmáci budou přizváni k výběru automatů 
 - osmáci udělají anketu ve třídě a ve škole, o jaký automat by byl zájem  
Závěr - 10.3. nebo 22.2. bude panu řediteli sděleno, jak bude probíhat anketa (má na 
starosti Ritchie a Tomáš) 
 
NÁVRH na možnost trávení velké p řestávky venku 
 - pan ředitel říká ano, pokud to bude v létě 
 - je ochoten zařídit termosku s kávou pro učitele 
 - pan ředitel má podmínku, že budou pravidla pro trávení přestávek venku 
Závěr - Salča a Míša zajistí, že budou pravidla pro přestávky venku 
 - zároveň pro tuto myšlenku získají učitele 
 - bude hotovo do 22.3. 
 
PROBLÉM s nedostatkem židlí 
 - řešením jsou nové lavice a židle, které už jsou objednány 
 
 
9.A 
NÁVRH na zlepšení webových stránek školy -  jsou neaktuální a je potřeba je 
zmodernizovat 
 - jeden učitel by ručil, ale mohli by se podílet žáci i učitelé 
 - školní jídelna by byla zvlášť 
 - vlastní webové stránky tříd 
 - novinky dne, starší věci do archivu 
 - Jak by se zapojili žáci?  
 - ve třídě by se všichni vyjádřili k jejich podobě 
 
Řešení - deváťáci projdou rubriky, kam se chodí dívat a řeknou, co není aktuální -   



 

 

 - deváťáci navrhnou, co je potřeba změnit ve struktuře www 
 - deváťáci navrhnou, jak přimět ostatní třídy, aby aktualizovaly své stránky 
 
Ručí Jana a Sandra do 9.3. ( řeknou na hodin ě dějepisu panu řediteli).  
 
 
9.B 
NÁVRH na umíst ění toaletních papír ů v každé kabince WC  
 - pan ředitel říká, že tento stav je vyhovující 
 - návrh na osobní papír v každé třídě 
 - každá třída si to může vyřešit dle její potřeby  
Řešení - Martin zjistí od spolužáků více argumentů pro tento návrh 
 
NÁVRH na více tepla v u čebně výtvarky 
 - už je to vyřešeno, paní učitelka hlídá teplotu a v případě zimy zvolí jinou učebnu 
 
NÁVRH na renovaci t ělocvi čny  
 - pan ředitel dává podněty majiteli budovy, aby se to změnilo 
 - pan ředitel souhlasí s tím, že tělocvičny jsou ve špatném stavu 
 
NÁVRH na zprovozn ění toalet u t ělocvi čny 
 - pan ředitel zváží společně s učiteli, co dělat v této věci 
 - dá vědět devá ťákům 10.3., jaké je rozhodnutí 
 
 
OTÁZKY: 
- Proč jsou všude zamčené mříže, když chodíme do tanečních? 
 - mělo by se chodit skrze šatny, dveře do šaten by neměly být zamčeny 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


